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Bükfürdő Rallye
A második gyorsasági szakasz után mondták…

Kazár Miklós- Ferencz Ramón (Mitsubishi Lancer Evo IX. R4):
„Tizenhárom másodperccel jöttünk jobbat az első gyorsasági
eredményünkhöz képest. Ebben nagyban közrejátszott, hogy most működött
igazán jól a gumi. Úgy érzem, ez volt pályafutásom legpontosabb
gyorsaságija, mindent úgy csináltam, ahogy elterveztem!”

Herczig Norbert- Bacigal Igor (Skoda Fabia S2000): „Nagyon sokat - húsz
másodpercet- javultunk az első szakaszhoz képest, ehhez hozzájárult, hogy
nagyon sokat tisztult a pálya minősége és nem volt semmilyen lassító
körülmény. Nagyon jól érezzük magunkat az autóban: itt a Skoda, itt a
csapat!”

Hadik András- Kertész Krisztián (Subaru Impreza): „Átmentünk egy
lassítón úgy ahogy volt. Próbáltunk időben fékezni, de sajnos nem jött össze.
Ha megpróbáljuk kikerülni, abból csak nagyobb baj lett volna, muszáj volt,
így sajnos az egész eleje és a hűtő bánta… Reméljük, hogy a srácok
megtudják csinálni a szervizben.”

Turán Frigyes- Zsiros Gábor (Ford Fiesta S2000): „Az elején úgy éreztük,
hogy sokkal jobb lesz, aztán megint sikerült egy kicsit nekimenni annak a
lassítónak, aminek az előbb, de azt hiszem az nem okozott semmilyen
hátrányt. A vége felé volt egy túlcsúszásunk, de ez is a guminak tudható
be...”



Pethő István- Rubóczky Attila (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Rosszabb
időre számítottam, azt hittem az eső mostanra ideér, ezért tettük fel ezeket
az abroncsokat. A következőkben megpróbáljuk ugyanezt a variációt.”

Matics Mihály- Viczena Gábor (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Az eleje jól
kezdődött, jól is folytatódott itt a második gyorson. A verseny elején mindig
lassabban kezdünk, most viszont kihasználtuk a teszt lehetőségét, és ez
érződött teljesítményünkön. A következő szakasz előtt törnünk kell a
fejünket, hogy milyen gumit rakjunk fel, mert nagyon lóg az eső lába.”

Bujdos Miklós- Csonti (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Nagyon jól kezdődött
a verseny, de sajnos a másodikra rémálommá vált. Kaptunk egy jobb első
defektet, aztán pedig a hátsó difink törött szét. Sajnos lesz a fiúknak
dolguk…”

Ollé Sándor- Budai Annamária (Suzuki Swift S1600): „Néhány dolgot
állítottunk az autón, így 25 másodpercet gyorsultunk az előző gyorshoz
képest. Nem tudom, hogy a többiek hogy mentek, de remélem ez elég lesz
arra, hogy tudjuk tartani a kétkerekesek elsőbbségét!”

dr. Varga Attila- Savanyu Roland (Suzuki Ignis S1600): „Az első
szakaszon még csak tapogatóztunk. Másodszorra már sikerült gyorsulnunk,
szinte mindent beleadtunk, de Sasát így sem tudtuk megfogni. Ennek
ellenére nagyon jól érezzük magunkat. Így, hogy ez most nem körgyors,
sokkal ritmusosabb pálya.”


